
Schipluiden, 21 januari 2019 

 

Aan het college gemeente Midden-Delfland 

 

Onderwerp:  Kunstgrasvelden in Midden-Delfland 

  (Vragen RvO artikel 42) 

 

Geacht college, 

 

1. Het CDA in Midden-Delfland hecht veel waarde aan goed en verantwoord 

rentmeesterschap. Naar aanleiding van een uitzending van Zembla van september 2018 over 

de manier waarop verschillende bedrijven in Barneveld en Dongen omgaan met het recyclen 

van kunstgrasvelden (a) en de nieuwsberichten van december jl. waaruit blijkt dat zelfs op 

illegale locaties grasmatten gedumpt worden (b), is bij de CDA fractie grote zorg ontstaan 

over de misstanden die bij deze bedrijven aan het licht zijn gekomen. Is het college het met 

ons eens dat de aangetoonde misstanden eigenlijk niet kunnen? 

a) https://zembla.bnnvara.nl/nieuws/de-kunstgrasberg 

b) https://zembla.bnnvara.nl/nieuws/tuf-dumpt-tientallen-kunstgrasvelden-illegaal-in-

gelderland 

 

 

2. Kan het college aangeven hoeveel kunstgrasvelden er in Midden-Delfland zijn en daarbij 

aangeven voor welke sport deze gebruikt worden, wanneer zij voor het laatst vervangen zijn / 

wanneer zij weer vervangen zullen worden en of de afgedankte kunstgrasvelden uit Midden-

Delfland eveneens bij de aangeven bedrijven terecht komen?  

 

3. Kan het college inzichtelijk maken welke rol de gemeente heeft rondom het vervangen van 

deze kunstgrasvelden, zowel juridisch als financieel en op welke manier zij bij kan dragen op 

het daadwerkelijk recyclen van kunstgrasmatten? 

 

 

In afwachting van een spoedig antwoord, 

 

Fractie CDA Midden-Delfland 

 

De heer A. van den Berg 
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